

环境管理体系认证证书

兹证明

新沂大江生物化学有限公司

证书编号: 135925E00137R0M

统一社会信用代码: 91320381778049630E

环境管理体系符合GB/T 24001-2016 idt ISO 14001:2015标准, 适用于

认证范围

2-甲磺酰基-4,6-二甲氧基嘧啶产品的设计开发、生产和销售

注册地址: 江苏新沂经济开发区唐店化工园区唐棋路以南、经二路以东

审核地址: 江苏新沂经济开发区唐店化工园区唐棋路以南、经二路以东

已经通过桦泰认证 (江苏) 有限责任公司根据标准审核和注册

初次发证日期: 2025年10月10日

本次发证日期: 2025年10月10日

证书有效期至: 2028年10月09日

本注册要求组织必须按照上述标准保持其环境管理体系, 并由VTA进行监督。
获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。
该证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站<http://cx.cnca.cn>查询。



总经理

(Handwritten signature)

桦泰认证(江苏)有限责任公司

国家认监委批准号: CNCA-R-2024-1359

电话: 0516-83830805

地址: 江苏省徐州市泉山区南三环27号晴朗谷广场3、4幢1单元509-510室





CERTIFICATE OF
ENVIRONMENT
MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

This is to Certify that the Environment Management System of
Xinyi Dajiang Biochemical Co., Ltd.

Certificate No.:135925E00137R0M
Unified social credit code:91320381778049630E

is in conformity with GB/T24001-2016/ISO14001:2015 Standard, applies to

**Design, development, production and sales of
2-methanesulfonyl-4, 6-dimethoxypyrimidine products**

REGISTERED ADDRESS:South of Tangqi Road and East of Jinger Road, Tangdian Chemical
Industrial Park, Xinyi Economic Development Zone, Jiangsu Province
AUDIT ADDRESS:South of Tangqi Road and East of Jinger Road, Tangdian Chemical
Industrial Park, Xinyi Economic Development Zone, Jiangsu Province

Verified and registered by VTA Certification (Jiangsu) Co., Ltd.
according to the standards.

Date of Initial Certified :2025/10/10
Date of this Certified:2025/10/10
Date of Expiration:2028/10/09

This registration requires that the Organization shall maintain their environmental management systems
in accordance with the above standards and be supervised by the VTA.
The effectiveness of this certificate shall be maintained by regular surveillance audit.
The information of the certificate is available for through on CNCA website:<http://cx.cnca.cn>.



President

VTA Certification (Jiangsu) Co., Ltd.
Approval No.:CNCA-R-2024-1359
Telephone No.: 0516 - 83830805
Address:Rooms 509-510, Unit 1, Buildings 3&4, Qinglang Valley Plaza,
No. 27 Southern Third Ring Road, Quanshan District, Xuzhou City, Jiangsu Province

